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Criterium Vragenhalfuur 

Het onderwerp is actueel en politiek relevant. Het onderwerp is niet op andere wijze reeds geagendeerd. Het antwoord kan 

terstond worden gegeven. 
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Inleiding 
 
Bij een rondgang op de nieuwe wijk de Krijgsman en bij navraag bij de Stichting Kinderopvang Bussum Naarden Muiden 
en Muiderberg hebben wij begrepen dat er lange wachtlijsten zijn voor kinderopvang in de beide categorieën 0 tot 4 jaar 
en vier jaar en ouder. 
Tot de zomer is er helemaal geen plaats meer en ook na de zomer is geen zicht op enige verbetering. 
Geschat wordt in beide categorieën dat er sprake is van 150 plaatsen op de wachtlijst.  
Kinderopvang is een essentieel onderdeel in onze samenleving en van economisch belang, omdat zonder adequate 
voorzieningen op dit vlak werken niet of slechts beperkt  mogelijk is. 
 
Vraag 1 
Is het college bekend met dit probleem? 
 
Vraag 2 
In de wijk Krijgsman zijn geschat 350 woningen opgeleverd en er komen er nog zo’n 1000 bij.  
Was er een planning voor kinderopvang voor deze wijk, dan wel had er niet beter op dit onderdeel van de voorzieningen 
geanticipeerd moeten worden? 
 
Vraag 3 
Uit navraag blijkt, dat op de Krijgsman in de Muiderkring de ruimte wel aanwezig is, maar personeelstekort (zoals ook elders) 
het grote probleem is. 
Kan de gemeente - gezien het grote maatschappelijk belang- een bijdrage leveren aan de oplossing van dit probleem? 
 
 
 


